
Referat af bestyrelsesmøde  
Deltog D.26/1-2021 (telefonmøde), Gitte Kipper, Jørgen Vestbach, Heinrich Mathiasen, Dorthe Jensen, Sanne Loft & Stine Kam   

  

  

1) Status af mødet fra sidste gang:  

Godkendelsen af ny belysning på banerne fra kommunen, vil blive taget op i uge 5, hvor vi forventer at få 
grønt lys til at kunne gå i gang, med opsætningen af den nye belysning på træningsbanerne.   

  

Der er intet nyt i forhold til dato for afholdelse af generalforsamling 2021, grundet corona nedlukningen.  

  

  

  

2) Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver:  

Alt har stået stille siden d.5/1-21 i forhold til konkurrencer og arrangementer i DCH, grundet corona 

nedlukningen.  

   

  

  

3) Træner- og holdstatus:  

Det har siden d.5/1-21 været lukket for alt træning, som forsat er forlænget, indtil vi høre andet fra 

landsforeningen.   

  

Vi har mange på ventelisten til hvalpeholdene, og er fuld booket op på alle hold. Vi har dog en træner som 
også gerne vil starte et hvalpehold op.  

  

  

  

4) Indkommende forslag:  

Vi vil søge om at få et skur mere, eller få lavet et større skur, til Agility, Rally og Hoopers holdene, så der er 

plads til alle redskaberne fra de tre hold.  
  

  

  

5) Nye arrangementer:  

Der er et par konkurrencer som skal afholdes i løbet af de næste par måneder, vi ved endnu ikke om der 

bliver åbnet op igen til den tid, så konkurrencerne kan blive afholdt, og vi må derfor tage det op som vi 

kommer tættere på konkurrencedatoerne.  
  

  

  

6) Økonomi:  

Alt ser forsat fornuftigt ud i forhold til økonomien.  

  

  

  



7) Andet?:  

Bestyrelsesmødet bliver næste gang afholdt torsdag d.4/3-2021.  
  

     

  


